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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretnék beszámolni Önöknek a két ülés között 2018. november 28-tól 2019. február 20-ig történt 

eseményekről, hozott döntésekről: 

 

December 01-én részt vettem Tóth Istvánné képviselővel és a Szlovák klub tagjaival (Nagy Lajosné, 

Plóza Mártonné, Csikos Lajosné, Gegő Margit, Kocsis Istvánné, Táborszky Józsefné, Kos Imréné, 

Turbucz Lajosné, Szabó István) sport vetélkedőn Dvory n/Zitavou (Udvard), Idősek olimpián a helyi 

Szlovák általános iskolaigazgató Mária Králiková meghívására. 14 csapatból (voltak ott Besenyőről, 

Vértesszölősről helyi nyugdíja csoportok) elhoztunk 2 díjat, egy harmadik, és egy második helyezést. 

Mi három csapatot állítottunk fel. Nagyon színvonalas, szép vetélkedő volt ez a számunkra. Köszönjük 

a szervezőknek. 

 

December 02-án a KEM Szlovák Önkormányzat megtartotta a Dorogi Művelődési Házban az adventi 

Szlovák találkozót. Rajtam kívül az önkormányzatunk tagjai, Szlovák klub tagjai is részt vettek. A 

városunk polgármester Úr Lazók Zoltán és az Oroszlány Baráti kör elnöke, Fátrai Erzsébet. Más is 

megtisztelte ezt a rendezvényt és a polgármester Úr a KEM Közgyűlés elnökével, Popovics Györggyel 

együtt gyújtották meg az első gyertyát az adventi koszorún. Felléptek a Zoborjai folklór csoportok. 

 

December 05-én vettem részt a Szlovák klub tagjainkkal a Denné centrum seniorov c.1. Sala (Salai 

nyugdíjas klub) felkérésére, meghívására a karácsonyi kiállításukra. Igen gazdag, szép alkotásokat 

kínáltak a látogatóknak megnézésre és vásárlására. Különösen annak örültünk, hogy ismét együtt 

lehetünk, beszélgethetünk, tervezzük a következő évi programjainkat. Nagyon szép napot töltöttünk 

náluk. 

 

December 07-én a KEM Közgyűlés által Esztergom Sz. Adalbert központba megrendezésre került 

„Nemzetiségi nap” rendezvény. Ezen a napon a Szlovák Tájházunkat is ismét bemutattuk az 

Esztergomi vár kiállítóközpontban annak az apropóból, hogy bekerült a megyei értéktárba. 

Ugyan ezen a napon a OSZÖM Közművelődési Központ jóvoltából vendégszerepelt a sárisápi 

Művelődési Házban a Brnói „Púcsik” folklór együttes, mely nagy ovációt kapott a résztvevő nézőktől. 

 

December 16-án igen szépen lezajlott az oroszlányi Szlovákok napja a II. Rákóczi F. klubban, amit az 

önkormányzatunk karöltve a Szlovák klub tagjainak segítségével rendezett. Anyaországból a 

Kozárovcéről régi és új polgármester tisztelt meg látogatásával (Jozef Majer, Bystrík Izold), 

Tornóczról bemutatkozott az új polgármester Oliver Berecz és a helyi nyugdíjas klub vezetője Mária 

Hrabovská és pár klub tagja. A rendezvényünkön a polgármester Úr és kedves felesége részt vett. Az 

Adventi koszorún a három gyertyát a három polgármester gyújtotta meg és egyháztól Farkas Etelka 

evangélikus Lelkész asszony mondott beszédet. Fellépett a Krídlovka és Bránicska együttesünk. 

Gyerek táncegyüttes köszöntötte a műsorával az időseket (80 év és felettieket) átadták az ajándékokat 

részükre. Az ünnepi műsort a kozárovcei „Neked énekelek” egyházi vegyes kórus adta délelőtt a 

templomba és délután népdalokkal és karácsonyi énekekkel kedveskedtek nekünk. 

 

December 20-án részt vettem Vérteszöllősön az „óvodások karácsonya” az óvoda vezetőjének 

meghívására. Márta azért is hívott meg, mert nem voltam jelen az új óvoda ünnepélyes átadón. 

 

Január 12-én részt vettünk a Rákóczi Szövetség által megrendezésre kerülő „Doni ütközet” című 

ünnepségen és koszorút helyeztünk el az evangélikus templom falán lévő elesettek részére. 

 

Január 22-én vettem részt a Szlovák klub tagjaival az OKSZIK-ban megrendezésre kerülő „Magyar 

Kultúra napja” rendezvényen. Nagy megtiszteltetés ért minket, hogy ezen a napon az 

Önkormányzatunk alelnöke Ocskai Simon átvehette a Kölcsey emlékplakettet. Hárman kapták ezt az 

elismerést. Kuratóriumi bizottság 15 pályázóból választotta ki a három személyt. Ezúttal is gratulálunk 

az alelnökünknek e cím elnyeréséhez. 
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Január 26-án megrendezésre került a Hamvas Béla gimnáziumban a 22. Oroszlányi Szlovák farsangi 

est és batyus, farsangi bál. Szervezők- vagyis az OSZNÖ mindent megtett azért, hogy a résztvevők 

nagyon jól érezzék magukat. Anyaországból 16 fő érkezett, Kozárovcéről Bystrík Izold, Ivana 

Svolíková párjaival, Saláról a városi képviselők Róbert Andrási, Milos Rehák párjaival, Tornócról a 

Nyugdíjas klub tagjai vezetőjükkel Mária Hrabovskával és Saláról a nyugdíjas klub tagjai 

vezetőjükkel Mária Bereczovával. Itt voltak a Tardosiak, Tatabányaiak, ZSM képviselte Szabó 

Mónika titkár, Vértes-Gerecse énekkar Urbanics Vilmos vezetővel. A Ludové novinytól Trenka Erika 

újságíró vett részt, aki igen szép cikket is írt a rendezvényünkről. A helyi médiától a televíziótól és a 

24 óra megyei napilaptól is itt voltak és nyilatkoztak a médiában az eseményről. Talp alá ismét, mint 

máskor is a Pilisszántói „Mosoly” zenekar Széplaki József vezetővel adták. A Szlovák klub női tagjai 

a bránával nyitották a mulatságot. Zenei kíséretet az Ocskai Simon vezetésével a „Krídlovka” ifjúsági 

fúvós zenekar adta. Ők a bál előtt egy 20 perces műsort adtak, ezzel hívogatták már a terembe a 

táncolni, mulatni vágyókat. 

 

Január 29-én az OKSZIK-ban vettem részt a Civil fórumon, ahol az idei pályázatokról volt szó, 

beadásról. Megbeszéltük az idei Civileké a Pást kiállítását is, ami március 30-tól április 7-ig lesz. Záró 

gálára megszerveztük a Salai „Duó Seniors” fellépését.  

 

Esélyegyenlősség fórumon január 30-án délután 14.00 órakor helyettesített az önkormányzatunk tagja, 

Tóth Istvánné. 

 

Február 02-án kezdték meg a Tájházban a pályázatot elnyerők a pajtánál lévő féltetős szín felújítást. 

 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 

Kérem az előterjesztés megvitatását és a határozati javaslat elfogadását! 

Oroszlány, 2019. február 15. 

 

 

 Szabó Istvánné 

 

 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

…/2019. (...) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 


